
    Kietrz, dn. 11 czerwiec 2014 roku 

     

 

     PROTOKÓŁ  

ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia  22 kwietnia 2014 roku 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14°° 

Stan Komisji Rewizyjnej: 4 członków  (nieobecna Bronisława Pawlik) 

Stan Komisji ds. rozwoju miasta, oświaty i usług: 5 członków- (nieobecny Kazimierz Tracz) 

Stan Komisji ds. rozwoju rolnictwa i warunków bytowych wsi: 5 członków (nieobecny Grzegorz 

Balcer) 

Stan Komisji ds. mieszkaniowych, rodziny i świadczeń socjalnych: 5 członków (nieobecny-Kazimierz 

Tracz) 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Józef Matela -Burmistrz Kietrza 

Jacek Karpina- Zastępca Burmistrza Kietrza 

Czesław Gil - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Wójtowicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Watras- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Budownictwa i Drogownictwa 

Ewa Sobola- Pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Budownictwa i Drogownictwa 

Bożena Orzeł- Urbanistka 

Ewa Podhorodecka- Pracownik Biura Urbanistycznego 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu. Powitał wszystkich 

obecnych i przedstawił porządek obrad. 

1. Informacja o zmianie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kietrz, rozmieszczenie terenów pod fotowoltaikę, rozszerzenie 

terenów złoży piaskowni w Lubotyniu, tereny pod rozbudowę wysypiska w Dzierżysławiu.  

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

psychologom, logopedom, pedagogom zatrudnionym w placówkach oświatowych Gminy 

Kietrz 

3. Sprawy bieżące. 
 

Ad.1 

Urbanistka Bożena Orzeł przedstawiła zakres zmian w obecnym studium uwarunkowań. Zmiany 

dotyczyły by m. im. uporządkowania i wskazania terenów pod wydobycie kruszców, powiększenia 

składowiska odpadów w Dzierżysławiu. Wskazanie terenu pod wydobycie kruszców wynika ze 

zmiany prawa geologicznego rozszerzającego ochronę złóż kopalin. Złoża powinny być wprowadzone 

do studium w okresie 2 lat. Zmiana studium dotyczy również m.in. wskazania terenów pod farmy 

fotowoltaiczne. Studium określa wskazanie odnawialnych źródeł energii pow. 100kW.  

 

Radny Czesław Gil: 

Powiedziała Pani, że farmy fotowoltaiczne mogą znacząco wpłynąć na środowisko, dlaczego? 

 

Urbanistka Bożena Orzeł: 



Ponieważ Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska określił, że taki teren powyżej 1 ha może 

potencjalnie znacząco wpłynąć na środowisko.  

 

Burmistrz Kietrza: 

Moim zdaniem tereny w obrębie miasta należałoby przeznaczyć pod fotowoltaikę. Pozostałe grunty są 

bardzo drogie ponieważ to I i II klasa. 

 

Urbanistka Bożena Orzeł: 

W związku z podjętą uchwałą 23 marca, trwa jeszcze procedura powiadamiania wszystkich organów. 

Proponuję aby ten materiał, który Państwu przekażę był dostępny w celu zapoznania się i 

przeanalizowania.  

 

Radny Jan Stopa: 

Jak na indywidulanym polu będzie stała farma to będzie z tego pobierany podatek? 

 

Urbanistka Bożena Orzeł: 

Tak. Inny podatek jest od terenu rolniczego a inny od ternu przemysłowego.  

 

Burmistrz Kietrza: 

Należałoby to przemyśleć. Tereny Kombinatu na pewno nie pójdą pod farmy. Dziwię się Dyrektorowi 

Ochrony Środowiska, że wymogiem farm jest 500 m od zabudowań. 

 

Urbanistka Bożena Orzeł: 

Dyrektor zajął takie stanowisko w sprawie lokowania farm - 500 m od zabudowań. Nie ma opracowań 

które, wskazują negatywne oddziaływanie na rozwój życia poniżej tej odległości. 500 m zostało 

określone dla terenów rolniczych. Najbardziej preferowane są nieużytki, tereny przemysłowe. 500 m 

jest to odległość przyjęta. 

 

Ad.2 

Zastępca Burmistrza przedstawił komentarz do uchwały.  

 

Radny Lesław Kuśnierz:   

Może Pan przypomnieć dotychczasowe godziny? 

 

Zastępca Burmistrza: 

W projekcie uchwały zamieszczone są godziny, nie zmieniły się. Zmiany dotycząc dyrektorów 

przedszkoli. Zmiana wymiary godzin: logopedy, psychologa, pedagoga. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ja byłem zaproszony na spotkanie jako przedstawiciel Solidarności. Tego dnia zobaczyłem wycinek 

uchwały, pare dni później otrzymałem całość uchwały. Czy Państwo musieliście zaciągnąć opinii 

organu nadzoru pedagogicznego? 

 

Zastępca Burmistrza: 

Nie mieliśmy obowiązku zaciągania opinii w tej kwestii. Otrzymał Pan wycinek ponieważ reszta nie 

zmieniła się. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ten wycinek, który analizowaliśmy w piątek dotyczył uchwały innej. Czy ten projekt uchwały o 

nadgodzinach jest przewidziany na sesji najbliższej? 

 

Zastępca Burmistrza: 

Nie, w maju.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 



Czy to jest 26 + 2? Czy te 2 godziny zawarte są w środku? 

 

Zastępca Burmistrza: 

26+2. 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Posiadam opinię logopedów. W ten sposób chętnie naśladujecie inne gminy. Uważam, ze jest to 

decyzja nietrafiona., która będzie godziła w dobro uczniów. Dzieci z przedszkoli są do godz.13.00. 

Przyjdą na spotkanie do Pani logopedy na godz. 16? O tej porze dzieci są zmęczone. Poznałem 

warunki pracy w zespole Szkół. Czy w tym gabinecie logopedy mogą odbywać się konsultacje? 3 

specjalistów. Jako przedstawiciel związków wraz z Panią Szwiec wyraziliśmy wątpliwości wynikające 

z tego rozwiązania. Być może to zwiększenie pensum zniechęci ludzi do podejmowania pracy. 

Logopeda w poradni ma po 20 godzin pracy. Logopeda przy zwiększonym czasie pracy będzie więcej 

przebywał na L4. Gdzie tu efektywność? 

 

Przewodniczący Mirosław Skoczylas: 

Długo trwały konsultacje. To czy dzieci będą miały dyskomfort to zależy od organizacji pracy 

logopedy, dyrektora szkoły. Mówi Pan, że w poradniach jest po 20 godzin? W szpitalu logopeda 

pracuje 40 godzin i to z ludźmi po wylewach. 

 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Pan ma swoją wiedze i ja też. Pan Karpina nie wspomniał o jednym elemencie. W poprzedniej 

uchwale był zapis, ze dyrektorowi mogą być przydzielone dodatkowe 5 godzin. Ja od 4 lat czekam na 

wykaz godzin ponadwymiarowych w gminie Kietrz. Pan już o tym parokrotnie zapomniał a ja 

przypominam.  

 

Zastępca Burmistrza: 

Ciężko mi się ustosunkować do sugestii Pana Maryszczaka. Widocznie ten zapis jest tutaj nie 

wskazany. 

 

Przewodniczący podał projekt uchwały pod zaopiniowanie w poszczególnych komisjach: 

 

Głosy   

           / 

               Komisje Rewizyjna  

Ds. Rozwoju 

miasta, oświaty i 

usług  

Ds. Rozwoju 

Rolnictwa i 

warunków 

Bytowych Wsi  

Ds. 

Mieszkaniowych, 

rodziny i 

świadczeń 

socjalnych 

 ZA 3 2 3 3 

PRZECIW 0 2 0 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 0 1 1 

  

 

Ad. 3. 

Burmistrz przedstawił pismo ze Starostwa Powiatowego w Głubczycach z Prośbą o zaopiniowanie 

uchwały w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze. 

 

Głosy   

           / 

               Komisje Rewizyjna  

Ds. Rozwoju 

miasta, oświaty i 

usług  

Ds. Rozwoju 

Rolnictwa i 

warunków 

Bytowych Wsi  

Ds. 

Mieszkaniowych, 

rodziny i 

świadczeń 

socjalnych 

 ZA 3 2 3 3 

PRZECIW 0 0 0 1 

WSTRZYMUJĄCE 0 2 1 0 



 

 

Radny Jan Stopa: 

Nie ma u nas sołtysa. Boisko jest u nas zrośnięte i rowy koło Pana X i Y nie są czyszczone. Do kogo 

się mamy zwrócić? 

 

Burmistrz Kietrza: 

W sprawie boiska porozmawiam z liderem odnowy wsi. Rowy przekaże do realizacji. 

 

Radny Lech Duda: 

Miało powstać na Osiedlu w Pilszczu boisko. Proszę o napisanie do Kombinatu w tej sprawie. 

 

 

Posiedzenie zakończono o godzinie 15
40 

Protokołowała: A. Kopeczek 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

                                                                                                                      Mirosław Skoczylas      


